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9 września 2021

Rozmawiali o sytuacji w placówkach oświatowych

Członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego Tomasz Jamka spotkał się z
dyrektorami i wicedyrektorami szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez
województwo świętokrzyskie.

Podczas spotkania poruszano sprawy związane z organizacją nowego roku szkolnego
2021/22, obecną sytuacją finansową szkół i placówek, jak również przygotowaniem
jednostek do działania w razie wzrostu zakażeń COVID-19 i łączącą się z tym ewentualną
koniecznością zmiany organizacji pracy.
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– Bardzo się cieszę, że mogę się z Państwem dziś spotkać. Mam nadzieję, że ta
swego rodzaju platforma wymiany doświadczeń kadry zarządzającej szkół i
placówek podległych samorządowi województwa oraz przedstawicieli organu
prowadzącego na stałe zagości w naszych planach pracy. Zależy nam na dobrej,
konstruktywnej współpracy i coraz lepszej jakości pracy – mówił członek Zarządu
Województwa Świętokrzyskiego Tomasz Jamka.

W wydarzeniu uczestniczyli także Piotr Kisiel, dyrektor Departamentu Edukacji, Sportu,
Turystyki i Spraw Zagranicznych oraz wicedyrektor Departamentu Renata Bilska.
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